

Bantu ringankan perbelanjaan persekolahan



PENERIMA bantuan Program Hamlah Khairiyyah : Back to school 2.0 pada sesi bergambar ramai bersama Pengarah Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa, Universiti Islam Sultan Sharif Ali, Dr. Haji Hambali bin Haji Jaili (berdiri, belakang, empat dari kanan), di Jalan Kuala Lurah, Kampung Limau Manis.

Siaran Akhbar dan Foto :
Universiti Islam Sultan Sharif Ali

BENGGURONG, Rabu, 30 Disember. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) melalui Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa mengadakan Program Hamlah Khairiyyah : Back to school 2.0, bertempat di Jalan Kuala Lurah, Kampung Limau Manis.

Seramai 12 penerima, terdiri daripada anak-anak yatim dan pelajar daripada Sekolah Menengah Masin; juga Sekolah Rendah Rimba I yang kurang berkemampuan menerima sumbangan berupa keperluan peralatan sekolah untuk persediaan memasuki tahun persekolahan 2021 yang akan datang.

Penyerahan derma disempurnakan oleh Pengarah Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa,

UNISSA, Dr. Haji Hambali bin Haji Jaili.

Antara tujuan program ini diadakan ialah bagi membantu meringankan beban perbelanjaan persekolahan untuk anak-anak yatim dan anak-anak yang kurang berkemampuan.

Majlis dimulakan dengan bacaan Surah Al-Fatihah, seterusnya bacaan Tahlil, dipimpin oleh Pengarah Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa, UNISSA, Dr. Haji Hambali.

Majlis tersebut merupakan kali kedua diadakan oleh Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa, UNISSA. Diharap sumbangan ini akan dapat membantu meringankan perbelanjaan persekolahan bagi anak-anak yatim juga keluarga mereka.

Bantu masyarakat berkeperluan : Tanda prihatin, pemedulian



PENERIMA sumbangan bergambar ramai bersama Ahli Jawatankuasa Takmir Masjid Kampung Sungai Besar.

Berita dan Foto :
Ihsan AJK Takmir Masjid Kampung Sungai Besar

BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 30 Disember. - Seramai 10 ibu tunggal dan yang kurang berkemampuan bagi Masjid Kampung Sungai Besar menerima sumbangan berbentuk makanan asasi, pada majlis yang berlangsung di masjid berkenaan, di Kampung Sungai Besar, di sini.

Penasihat Ahli Jawatankuasa Takmir Masjid Kampung Sungai Besar, Awang Haji Mohidin bin

Pengarah Dato Paduka Haji Awang Othman menyampaikan sumbangan berkenaan.

Sumbangan tersebut merupakan salah satu kegiatan berkebijakan sebagai tanda prihatin dan pemedulian takmir masjid berkenaan dalam sama-sama membantu masyarakat berkeperluan di kampung berkenaan.

"Kita berharap sumbangan ini menjadi pendorong kepada

masyarakat di sini untuk sama-sama memainkan peranan dalam memedulikan kebajikan dan masyarakat, khususnya di kampung ini," jelas Setiausaha Takmir Masjid Kampung Sungai Besar, Awang Haji Zaini bin Haji Awang Damit.

Beliau berharap sumbangan berkenaan juga akan dapat membantu meringankan beban mereka dalam kehidupan seharian.

Majlis tersebut merupakan salah satu program yang disusun bagi meraikan sempena Hari Ulang Tahun Perasmian Masjid Kampung Sungai Besar Ke-37 Tahun.

Ahli Perpustakaan DBP Pandan sertai Demo Memasak



DEMO Memasak disertai oleh Ahli-ahli Perpustakaan DBP Pandan bersama beberapa orang ramai yang mengunjungi Pandanku Ceria.

Berita dan Foto : Noraisah Haji Muhammed

KUALA BELAIT, Rabu, 30 Disember. - Minat memasak boleh menjadikan seseorang menjadi tukang masak profesional.

Kemahiran memasak boleh diterokai melalui mengambil kursus masakan, selain bercita-cita untuk menjadi cef bertaraf antarabangsa.

Selubungannya itu, Pandanku Ceria anjuran Persatuan Sutera Daerah Belait bersama Perpustakaan DBP Pandan meneruskan acara dengan mengadakan Demo Memasak.

Selalunya setiap tukang masak berhasrat ingin membuka restoran atau mengusahakan gerai makan berasaskan masakan kampung sebagai platform permulaan.

Demokrasi tersebut disertai oleh ahli-ahli perpustakaan berkenaan bersama beberapa orang ramai yang mengunjungi Pandanku Ceria.

Selain itu, aktiviti jualan bazar di luar dan dalam Perpustakaan Pandanku Ceria diteruskan hingga ke sebelah petang.